

Direct Flight to Guiyang | 直飞贵阳

9D7N

Amazing 中国
CHINA 中国

贵阳 / 兴义 / 安龙-金字塔 / 镇宁 /
遵义-乌江寨 / 安顺-黄果树瀑布 / 湄潭

GUIYANG / XINGYI / ANLONG-Anlong Pyramid / ZHENNING /
ZHUNYI-WUJIANGZHAI VILLAGE / ANSHUN-
HUANGGUOSHU WATERFALL / MEITAN

Tour Code: CVZ

**Golden®
Destinations**



China
中国

**特别安排
SPECIAL ARRANGEMENT**

- 特别安排中国最浪漫网红景区—乌江寨（东有乌镇，西有乌江），浪漫灯光秀，震撼无人机表演，特色茅台冰淇淋旗舰店
- 特别安排豪华1+1陆地航空座椅巴士车
- 特别安排：春夏采茶制茶、秋冬围炉煮茶
- 上黔山，趣看“海”—中国茶海景区
- 探秘贵州版“金字塔”，深入南明皇宮
- 独家探秘贵州酒文化—贵州白酒的第二块世界金牌



Wujiangzhai Village
乌江寨



Anlong Pyramid
安龙金字塔



Wanfenglin Scenic Spot
万峰林景区



Huangguoshu Waterfall
黄果树大瀑布

行程次序，以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only



Rain sinkhole "FU" field
福字田



Qingyan Ancient town
青岩古镇



Jiaxiu Tower
甲秀楼

精简行程：

第一天 启程吉隆坡 ✈️ 贵阳 (机上用餐)

- ☑️ 入住酒店

第二天 贵阳 🚗 (300公里) 兴义 (早/午/晚)

- ☑️ 万峰湖景区 (船游)
 - 吉隆堡
 - 小三峡
 - 水上石林
 - 三重塔
 - 峰林布依
 - 非遗街
 - 七宝塔
 - 风情广场
 - 浪哨湖

第三天 安顺 🚗 (220公里) 兴义 (早/午/晚)

- ☑️ 万峰林 (含电瓶车)
 - ☑️ 福字田
 - ☑️ 万峰林广场
 - ☑️ 观景台
 - ☑️ 八卦田
 - ☑️ 纳灰村
 - ☑️ 落水天坑
- *11月初-12月中旬, 特别赠送观赏红枫或梅花 (景点: 阳光谷度假区)
*1月中旬-2月, 特别赠送观赏油菜花 (景点: 万峰林油菜花田)
*4月底-6月, 特别赠送观赏三角梅 (景点: 兴义万峰大道)

第四天 兴义 🚗 (80公里) 安龙 🚗 (210公里) 镇宁 (早/午/晚)

- ☑️ 安龙金字塔
- ☑️ 南明皇宫

第五天 镇宁 🚗 (15公里) 黄果树 🚗 (150公里) 贵阳 (早/午/-)

- ☑️ 黄果树瀑布 (含电瓶车) (含双程扶梯)
- ☑️ 天星桥景区
- ☑️ 陡坡塘大瀑布
- ☑️ 黄果树大瀑布
- ☑️ 青云市集

第六天 贵阳 🚗 (30公里) 青岩古镇 🚗 (220公里) 湄潭 (早/午/晚)

- ☑️ 青岩古镇 (含电瓶车 + 小火车)
 - ☑️ 外观天下第一壶
 - ☑️ 湄窖酒业: 贵州白酒第二块世界金牌
- *2月-3月, 增加安排特别赠送观赏梅花 (景点: 乾艺梅园)
*11月底-12月, 增加安排赠送观赏银杏 (景点: 乾艺梅园)

第七天 湄潭 🚗 (100公里) 乌江寨 (早/午/晚)

- ☑️ 湄潭万亩茶海
 - 观海楼
 - 乌江寨
 - 江岸鱼市
 - 和平染坊
 - 廻龙岛
- 春夏采茶制茶/秋冬围炉煮茶
- 茅台冰淇淋旗舰店
- 浪漫灯光秀

第八天 乌江寨 🚗 (130公里) 贵阳 (早/午/晚)

- ☑️ 黔灵山公园
- ☑️ 熊猫馆
- ☑️ 甲秀楼

第九天 回程 ✈️ 抵达吉隆坡 (机上用餐)

观光景点：

兴义

- ◆ **万峰林景区** - 世界上最美的峰林—万峰林, 气势磅礴, 景观奇特。峰、龙、坑、缝、林、湖、泉、洞八景分布广泛, 万峰林属于中国西南喀斯特地貌, 堪称中国锥状喀斯特博物馆, 中国西南三大喀斯特地貌之一, 被誉为“天下奇观”。
- ◆ **万峰湖景区** - 万峰湖相当于2个大理洱海, 76个杭州西湖, 享有“万峰之湖, 西南之最, 山水画卷”之美誉, 是兴义国家地质公园的重要组成部分, 万峰湖沿岸峰林、石林、溶洞、天坑、森林密布, 构成众多的景观景点。
- ◆ **峰林布依** - 峰林布依景区又称作“天下布依”, 以“自然山水”“布依建筑”塑造外在形态, 以“布依文化”铸就内在灵魂, 巧妙地将民族文化体验、生态观光、旅游度假以及健康养生等多种元素融合在一起。在这里, 依据原生态布依村落特色, 巧妙融入了多彩的布依文化, 从宏观的布局规划到微观的装饰细节, 处处彰显着布依民族的鲜明特色

安龙

- ◆ **安龙金字塔** - 欣赏大自然的鬼斧神工, 安龙“金字塔”属于喀斯特地貌, 形成这些“金字塔”的岩石是距今2亿多年前的白云岩。
- ◆ **南明皇宫** - 贵州也有皇宫, 安龙原名安隆, 得名于“安置龙邦”之意, 离乱之中安龙定邦。安龙皇宫是一座宏伟壮丽的建筑, 史称“永历宫”, 是中国南明皇朝的最后一座行宫, 展现着皇室的辉煌和尊贵。

黄果树景区

国家5A级景区——【黄果树风景名胜】

- ◆ **【陡坡塘大瀑布】【天星桥景区】【黄果树大瀑布】【含双程扶梯】** - 以其雄奇壮阔的一级主瀑布、连环环布的瀑布群而闻名于海内外, 十分壮丽。并享有“中华第一瀑”之盛誉, 而其瀑布群包含着雄、奇、险、秀风格各异的大小18个, 形成一个庞大的瀑布“家族”, 被大世界基尼斯总部评为世界上最大的瀑布群, 列入世界基尼斯记录。

遵义·湄潭

湄潭茶海：春夏采茶制茶体验，秋冬围炉煮茶

- ◆ **独家特许参观【湄窖酒业】** 贵州湄窖酒业有限公司, 前身系贵州湄潭酒厂, 始建于1952年, 至今已走过了72年的风雨历程。1988年, 在具有800余年历史被誉为“世界博览会之母”的德国莱比锡国际博览会上荣获当年博览会白葡萄酒金奖, 也是贵州白酒第二块世界金牌。

*外观天下第一壶“天下第一壶”位于中国名茶之乡遵义湄潭县天壶公园, 体积为28360.23立方米, 建筑面积5000余平方米, 壶高73.8米, 壶身最大直径24米, 是世界上最大的茶壶实物造型, 并于2006年5月18日被上海大世界吉尼斯总部授予(中国之最)最大实物造型, 被誉为遵义的又一地标性建筑。

遵义·乌江寨

乌江寨“旅游扶贫·活化古村”, 位于贵州省遵义市, 是集观光、休闲、度假、康养、会展为一体的综合性特色休闲国际旅游度假区。以“共生思想”为理念, 规划12个街区业态, 将历史文化、自然、环境、人文有机交融, 观光与度假休养结合, 打造了高颜值、高标准、高品质的旅游综合体。



✓ 7早餐 / 7午餐 / 6晚餐

风味餐：

- 布依风味餐
- 乌江豆腐鱼
- 黄果树瀑布鱼
- 烤鸭风味
- 永兴蹄膀
- 黔菜风味



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 贵阳空港生态酒店或同级 x1晚
- ✓ 兴义地标酒店酒店或同级 x2晚
- ✓ 镇宁凌悦酒店或同级 x1晚
- ✓ 贵阳南岳假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 湄潭圣地酒店或同级 x1晚
- ✓ 乌江寨暮山酒店或同级 x1晚

自费项目：贵阳大剧院《多彩贵州风》RMB 300/人

3月底-4月花季节限定自费：织金百里杜鹃景区+景区VIP环保车=RMB 500/人 (每年3月杜鹃花会开满整个国家地质公园)

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Panda Pavilion
熊猫馆



Dou-Po-Tang Waterfall
陡坡塘大瀑布



Meitan Mu Tea Sea
湄潭茶海

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ GUIYANG (MOB)

- ✓ Check in Hotel

D2 GUIYANG 🚗 (220km) XINGYI (B/L/D)

- ✓ Wanfenghu Scenic Spot (Cruise tour)
 - Jilong Castle
 - Little Three Gorges
 - Fenglin Buyi
 - Three-story pagoda
 - Intangible Cultural Heritage Street
 - Seven-story pagoda
 - Fengqing Square
 - Langshao Lake

D3 ANSHUN 🚗 (220km) XINGYI (B/L/D)

- ✓ Wanfenglin scenic spot
- ✓ Fenglin Square
- ✓ Ba gua Field
- ✓ Rain sinkhole "FU" field
- ✓ Observation Deck
- ✓ Nahui village

*Early November to mid-December, special gift: viewing red maple or plum blossoms (Attraction: Sun Valley Resort)

*Mid-January to February, special gift: viewing rapeseed flowers (Attraction: Wanfenglin Rapeseed Field)

*Late April to June, special gift: viewing bougainvillea (Attraction: Xingyi Wanfeng Avenue)

D4 XINGYI 🚗 (80km) ANLONG 🚗 (210km) ZHENNING (B/L/D)

- ✓ Anlong Pyramid
- ✓ Ming Palace

D5 ZHENNING 🚗 (15km) HUANG GUOSHU 🚗 (15km) GUIYANG (B/L/-)

- ✓ Huangguoshu Waterfall (Includes Electronic Car) (2 ways escalator)
- ✓ Dou-Po-Tang Waterfall
- ✓ Qinyun Market

D6 GUIYANG 🚗 (30km) QINGYATOWN 🚗 (220km) MEITAN COUNTY (B/L/D)

- ✓ Qingyan Ancient town
- ✓ The best pot in the world in appearance
- ✓ Meijiao Liquor: The second world gold medal for Guizhou liquor

*February-March: additional special offer for viewing plum blossoms (attraction: Qianyi Plum Garden)

*End of November-December: additional special offer for viewing ancient ginkgo trees (attraction: Qianyi Plum Garden)

D7 MEITAN COUNTY 🚗 (100km) WUJIANGZHAI (B/L/D)

- ✓ Meitan's Ten Thousand Mu Tea Sea
 - Guanhai Tower
 - Pick tea and make tea in spring and summer/ cook tea around the stove in autumn and winter
- ✓ Wujiang
 - Jiang'an Fish Market
 - Heping Dyeing House
 - Huilong Island + Light Show
 - Moutai Ice Cream Flagship Store

D8 WUJIANGZHAI 🚗 (130km) GUIYANG (B/L/D)

- ✓ Qianling Mountain Park
- ✓ Panda Pavilion
- ✓ Jiaxiu Tower

D9 ARRIVAL (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

XINGYI

- ◆ **Wanfenglin scenic spot** - Wanfenglin was once rated as one of the "five most beautiful peak forests in China" by {Chinese geography} magazine. Xu Xiake, a geographer and traveler in the Ming Dynasty, once visited Wanfenglin and praised the peak forests connecting Guangxi and Yunnan: "it is a marvelous forest in Southwest China with thousands of miles of majestic distance", "there are so many famous mountains in the world."
- ◆ **WanFenghu Scenic spot** - is an important part of the Xingyi National Geopark of the People's Republic of China, enjoying the reputation of "Lake of ten thousand peaks, the largest in the southwest, and a landscape scroll". Wanfeng Lake, which is equivalent to two Erhai lakes in Dali, holds 10.8 billion cubic meters of water and covers 816 square kilometers.
- ◆ **Fenglin Buyi-Fenglin** - Buyi Scenic Area is also known as "Buyi in the World". It uses "natural landscape" and "Buyi architecture" to shape its external form, and "Buyi culture" to forge its inner soul. It cleverly integrates various elements such as ethnic cultural experience, ecological sightseeing, tourism and vacation, and health and wellness. Here, according to the characteristics of the original Buyi village, the colorful Buyi culture is cleverly integrated. From the macro layout planning to the micro decorative details, the distinctive characteristics of the Buyi people are everywhere.

ANLONG

- ◆ **Anlong Pyramid** - Appreciate the wonders of nature. The Anlong "pyramid" belongs to karst landform. The rock that formed these "pyramids" is dolomite dating back more than 200 million years.
- ◆ **Nanming Palace** - Guizhou also has a palace. Anlong was originally named Anlong, which means "place the dragon country". Anlong stabilized the country in the chaos. Anlong Palace is a magnificent building, known as the "Yongli Palace" in history. It is the last palace of the Southern Ming Dynasty in China, showing the glory and dignity of the royal family.

HUANGGUOSHU WATERFALL

- ◆ **Huangguoshu Waterfall** - [Tupotang Waterfall] [Tianxing Bridge Scenic Area] [Huangguoshu Waterfall] . It is famous at home and abroad for its majestic and magnificent first-level main waterfall and a series of dense waterfalls. It is very magnificent. It also enjoys the reputation of "the first waterfall in China", and its waterfall group contains 18 large and small waterfalls with different styles, such as majestic, strange, dangerous and beautiful, forming a huge "family" of waterfalls. The world's largest waterfall group, listed in the Guinness Book of World Records.

ZUNYI·MEITAN

- ◆ **Meitan Tea Sea** - Tea picking and tea making experience in spring and summer, tea brewing around the stove in autumn and winter

*Exclusive franchised visit [Meijiao Liqueur Industry] Guizhou Meijiao Liqueur Industry Co., Ltd., formerly the Guizhou Meitan Distillery, was founded in 1952 and has gone through 72 years of ups and downs. In 1988, it won the gold medal for liquor at the Leipzig International Fair in Germany, which has a history of more than 800 years and is known as the "mother of world expositions". It is also the second world gold medal for Guizhou liquor.

*Appearance of the world's first pot "The world's first pot" is located in Tianhu Park, Meitan County, Zunyi, the hometown of famous Chinese tea. It has a volume of 28,360.23 cubic meters, a construction area of more than 5,000 square meters, a pot height of 73.8 meters, and a maximum diameter of 24 meters. It is the world's largest teapot in real shape, and was awarded the largest physical shape (China's most) by the Shanghai World Guinness Headquarters on May 18, 2006. It is known as another landmark building in Zunyi.

ZHUNYI-WUJIANGZHAI

- ◆ **Wujiangzhai** - "Tourism Poverty Alleviation & Revitalization of Ancient Village" is a comprehensive and characteristic leisure international tourism resort . Formed 12 major categories of business and several small categories of tourism. It integrates historical, natural, environmental, and humanistic elements in a harmonious way.



✓ 7 Breakfast / 7 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

Buyi Cuisine
Wujiang tofu fish

Huangguoshu Waterfall fish
Roast duck flavor

Yongxing pig trotters
Guizhou cuisine flavor



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Guiyang Guiyang Airport Garden Hotel hotel or similar
- ✓ Xingyi Landmark International Hotel or similar class
- ✓ Zhenning Linyue Hotel or similar
- ✓ Guiyang Holiday inn Hotel or similar
- ✓ Meitan Shengdi Holiday Hotel or similar
- ✓ Wujiangzhai Mount Shine hotel or similar

x1 Night
x2 Nights
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night

Optional Tour : Tianxia Buyi Cultrual Tourist Attraction [RMB 350/PAX] | March & April flower season Baili azalea Scenic Spot+ VIP Electronic Car [RMB500 /Pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 贵阳 GUIYANG ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V"-shape
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 5°C ~ 11°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 16°C ~ 24°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C ~ 27°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 1°C ~ 8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737-800</p>		

Departure Date: 出发日期 :	<input type="text"/>	Flight : 航班行程 :	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费 :	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费 :	<input type="text"/>
Tipping: 小费 :	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费 :	<input type="text"/>
Visa: 签证 :	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险 :	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: